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Bestyrelsesmøde i Ikast og Tullamore Golf Club, mandag den 17/6-24 kl. 19.00, 
Remmevej 
 
Deltagere: John Kristensen, Lars Søgaard, Torben S. Pedersen, Jesper Jensen, Andreas Lehmann 
Jacobsen, Johnny Kristensen, Marianne Moth og baneejer Jens Poulsen (JPO) 
Deltager online: Jacob Pedersen 
Afbud fra: Rasmus Niebuhr  
Deltager fra personalet: Golfmanager Michael Hosbjerg 
 

Agenda:  
 

1. Opfølgning på referat fra sidste møde 

2. Info fra Michael Hosbjerg 

a. Rabat i juli 
b. Træningsfaciliteter, investering? 

c. Info om ændringer i Restaurant Kant 

d. Ubudne gæster på Tullamore 

e. Bestyrelsesrapport (regnskab mm) 

f. Øvrige informationer fra kontoret 

3. Begynderudvalg 

4. Baner og anlæg 

a. Medlemsdag 

b. Status bane, herunder ændringer ifm. byggeri 
5. Eventuelt 

 
Indledningsvis skal jeg gøre opmærksom på, at dette bestyrelsesmøde fortrinsvis handler om 
JPO’s forestående byggeri på greenen på hul 1 og ændringer af hulforløb/træningsområdet. 
JPO var til stede på bestyrelsesmødet for at orientere den samlede bestyrelse. 
Vi nåede derfor ikke at behandle alle punkter på dagsordenen. 

 
Ad 1) Opfølgning på referat fra sidste møde 

To af listens punkter blev gennemgået: Punkterne, der går ind under dagsordenens 
punkter, bliver behandlet der. 

● ESG: John er i dialog med DGU vedr. ESG. 
● Differentiering af greenfee priser: Lars har undersøgt hos Hjarbæk Fjord Golfcenter, 

hvordan de fordeler deres primetime-belægning på banen. 
De benytter sig af systemet ”Yield”, som koster kr. 3.000,- om året i abonnement. 
Med Yield værktøjet kan man inddele i 3 prisgrupper, og det er muligt i tidsbestilling i 
Golfbox at flytte medlemmer rundt og frigive tid til egne spillere. 
Det er et strategisk værktøj, som dog er tidskrævende/besværligt at bruge. 
Et godt redskab i klubber med rigtigt mange greenfee spillere.  
De fleste af vores greenfee spillere betaler ikke fuld greenfee, men har en rabatordning 
eller er medlem af XL-Golf og MidtVestGolf. Derfor er det måske ikke en god løsning for os. 
Michael laver en statistik på, hvor mange der kan flyttes i vores klub, og hvilken gavn vi kan 
have af et ”Yield” system. 

● Sct. Hans aften: Kan man åbne for alle klubbens medlemmer til at deltage i Midtuge Golfs 
Sct. Hans aften? JPO har drøftet dette med Bo Jensen, som ikke synes, at det er en god 
ide, men at alle er velkomne til at være med ved bål og båltale. 
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● 3-dages sponsor rejse til efteråret med Bravo Tours: Andreas har sendt tilbud til 
Michael. 
 

Ad 2) Info fra Michael Hosbjerg 

a. Rabat i juli 
● Bestyrelsen besluttede at nedsætte greenfee i uge 29 og 30 til halv pris = kr. 150,- 

Beslutningen blev truffet for at få mere liv på banen/i restauranten i disse 2 ferieuger, hvor 
der ofte er ret dødt.  

b. Træningsfaciliteter, investering? 

● Johnny, Michael og Søren har haft et møde og aftalt strategi og visioner for junior- og elite 
spillere. 

● For at forbedre træningen, er de blevet enige om, at træningsområdet på Ikastbanen skal 
opgraderes/forbedres. 

● Johnny har kontaktet DGU vedr. en opsætning af et short-game træningsområde med 6 
stationer: Put, chip, bunker osv. Johnny vurderer, at det fint kan opsættes på de 
nuværende træningsfaciliteter på stor bane. Det er nemt at sætte op, og det kommer visuelt 
til at se pænt ud. Bestyrelsen besluttede at investere i short-game faciliteten. 

c. Info om ændringer i Restaurant Kant 

● JPO informerede om, at Mette, der hidtil har stået for reservationer mm i restauranten, ikke 
længere er ansat.  
I stedet er der indgået en aftale med Hanne Pedersen, som på timelønsbasis fremover skal 
varetage reservationer, arrangementer og selskaber i restauranten. 

d. Ubudne gæster på Tullamore 

● Punktet behandles på næste møde 

e. Bestyrelsesrapport (regnskab mm) 

● John gennemgik kort regnskabet pr. 31/5. Medlemstallet er stabilt. I Tullamore er 
det steget lidt. 

● På grund af det våde vejr, der resulterede i forsinket åbning af 18 huls banen, 
mangler vi greenfee indtægter for en måned. Alligevel ser det stabilt ud, også i 
forhold til sidste år på samme tid.  
Det var et ønske fra bestyrelsen, at der fremover bliver tilføjet et sammenligningstal 
for likviditeten fra samme måned sidste år. 
Øvrige informationer fra kontoret 

● Michael har undersøgt muligheden for en platform til bestyrelsesarbejdet. Det kan sagtens 
lade sig gøre. Michael indhenter en skarp pris på den ”store pakke”. 

● Makkerbørs på Facebook: Efter oprettelsen af gruppen kom der lynhurtigt mange følgere 
(ca. 140), men Facebook har lukket gruppen! Hvorfor vides ikke. Michael undersøger. 

 

Ad 3) Begynderudvalg 

● Punktet behandles på næste møde 

 
Ad 4) Baner og anlæg 

a. Medlemsdag:  
● Claus indkalder og planlægger arbejdsopgaverne. Claus og Michael arrangerer. 

Rundvisning i maskinhuset vil Claus helst være fri for. 
b. Status bane herunder ændringer ifm. Byggeri 
● 18 huls banen står fint i øjeblikket, men vi bliver nødt til at gøre noget ved driving range. 
● JPO efterlyser flere skraldespande på banen. Evt. på hver fjerde/femte hul. 
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Det er tidligere blevet undersøgt, at det ville koste kr. 10.000,- i anskaffelse af 
skraldespande, plus en fordelings skraldespand til en greenkeepervogn og ekstra timeløn til 
personalet. Dengang var bestyrelsen enig om, at det ikke var nødvendigt. Medlemmerne 
fandt hurtigt ud af at samle deres eget affald op. 
Dåser, der står på bænke, er ofte bare glemt – snusposer og cigaretskod vil ikke ende i nye 
skraldespande alligevel. Bestyrelsen besluttede at genoverveje, om der skal opsættes flere 
skraldespande. 
Tullamore:  

● Banens kvalitet: Der mangler lidt finish.  
● Der er fortsat alt for mange turfs, der ikke er lagt på plads. 
● Det er en aftale, at ISI spillerne skal være med til at pleje banen. Også lægge turfs på 

plads. John og Lars tager en snak med ISI for at få en forventningsafstemning. 
● Lars informerede om, at golfklubben nu er med i Sportscampus. Medlemskabet koster  

kr. 7.500,- årligt. 
● Der skal afholdes en introdag for ISI. 

 

Ad 5) Eventuelt 

● Charlotte og Christian Willer blev nr. 3 i Danmarksmesterskabet i generationsmatch. 
Michael tager det med i næste nyhedsbrev. 

● Et medlem har klaget over, at eliteholdene ikke retter turfs op på 18 huls banen, når de har 
turnering, og at de smider mange cigaretskod og snusposer rundt omkring. 
Formanden for eliteudvalget afviste denne påstand. Alle elitehold er om nogen meget 
omhyggelige med at rette nedslagsmærker op og lægge turfs på plads. 
Muligvis kan det skyldes afholdelse af flere sponsordage i den sidste tid – hvor deltagerne 
glemmer det. 

 
                                   ----oooOooo---- 
   

 
Herefter gik hele bestyrelsen og JPO på banen. Forinden havde JPO fortalt og vist fotos om sine 
planer med husbyggeri, anlægning af søer, broer, festivalplads, ny placering af driving range og 
ændringer på hullerne, der kommer i berøring med disse planer. 
Det blev en meget inspirerende og visionær gåtur for bestyrelsen – hvor der kom input til at 
gentænke placeringen af driving range og deraf følgende muligheder for andre ændringer. Bl.a. 
blev det besluttet, at petanquebanen blev lagt sammen med putting green og anlægning af nyt 
short-game område. 
Det afhænger lidt af Kommunens godkendelse, hvornår det hele kan påbegyndes. Kommunen har 
hidtil været langsom på grund af alle de regler, der skal overholdes. 
 
 
 

 
Referent Marianne Moth 
 


